
   
 

 

Raadsvragen Doelgroepenvervoer  

 

 

Op dit moment wordt toegewerkt aan vernieuwing doelgroepenvervoer in regionaal verband. De huidige 

aanbestedingen lopen eind 2019 af. Voor zover ons bekend dient in juni het programma van eisen te worden 

vastgesteld zodat vervolgens er een aanbestedingsprocedure kan lopen en uiteindelijk een nieuwe gunning 

komt.  

Er zijn regelmatig opmerkingen en klachten geweest over het doelgroepenvervoer, de regiotaxi, het 

leerlingenvervoer. Progressief Woerden hoopt dat we met de nieuwe aanbesteding leren van het verleden en 

dat het vernieuwde doelgroepenvervoer goed zal aansluiten bij wensen en behoeften van onze inwoners die 

daar een beroep op moeten doen. 

Aangegeven in is in een raadsinformatiebrief dat de ervaringen zullen worden meegenomen en dat de 

gebruikers zullen participeren in het vernieuwingsproces. 

Inmiddels is het al mei en is nog steeds geen concreet plan hoe deze participatie vorm te geven. 

 

 

 

Vragen: 

1. Herkent het college dat er knelpunten en klachten waren ten aanzien van het leerlingenvervoer en 

doelgroepenvervoer? 

2. Welke lessen worden vanuit het Woerdense meegenomen naar het vernieuwingsproces?  

3. Welke belanghebbenden zijn tot nu toe betrokken bij dit vernieuwingsproces? 

4. Op welke wijze worden gebruikers betrokken in het vaststellen van het programma van eisen? 

5. Op welke wijze wordt de raad op de hoogte gehouden van de voortgang? 

 

 
 

Progressief Woerden 

Coby Franken 

 


